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TYPOLOGY

TEMAD ANTIUV 
according to the formulation 
UV STABILIZER

There are two major types of UV stabilizers: 
•	 UV stabilizers
•	 UV stabilizers with barrier effect
The former have the purpose to protect polymers from the degradation caused by the sun’s UV radiations. The latter 
have the purpose to absorb UV radiations and transform them into thermal energy, thereby protecting the contents of 
the articles to be manufactured.

TEMAD ANTIUV should be used as follows: The percentages of use of these products vary according to the requested 
stability to light, expressed in kly, and to their geographical area of ​​exposure.
WARNING: The data shown in the technical data sheet are based on the current level of our knowledge and their 
purpose is purely indicative. They are not in any way intended to guarantee (Article 1341-1342 CC) specific properties 
of the product and its suitability for a given application. It is exclusive responsibility of the purchaser to verify the 
characteristics shown in the technical data sheet and their validity on the finished product.

TEMAD ANTIUV 
Gemäß der Formulierung 
ANTI-UV-ZUSATZSTOFF

Das Sortiment an UV-Stabilisatoren ist in zwei Makrokategorien unterteilt:
•	 UV-Stabilisatoren
•	 UV-Stabilisatoren Barriere-Effekt
Erstere sollen das Polymer vor dem Abbau durch UV-Strahlung des Sonnenlichts schützen. Letztere haben den 
Zweck, UV-Strahlung zu absorbieren, in Wärmeenergie umzuwandeln und so den Inhalt der zu erstellenden Artefakte 
zu schützen.

TEMAD ANTIUV muss wie folgt verwendet werden: Die Verwendungsprozentsätze variieren je nach erforderlicher 
Lichtstabilität, ausgedrückt in Kly, und dem geografischen Expositionsbereich des Produkts.
HINWEIS: Die Angaben im technischen Datenblatt stützen sich auf den heutigen Stand unserer Kenntnisse und dienen 
lediglich der Orientierung. Sie dienen in keiner Weise, spezifische Produkteigenschaften (Art. 1341-1342 CC) und seine 
Eignung für eine bestimmte Anwendung zu gewährleisten. Es liegt in der alleinigen Verantwortung des Käufers, die im 
technischen Datenblatt angegebenen Eigenschaften und deren Gültigkeit am fertigen Produkt zu überprüfen.
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